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رئیس جمعیت هلال احمر تشریح کرد

محرومیت ۸ هزار نفر از خدمات درمانی در غزه 
رئیس جمعیت هلال احمر گفــت: تاکنون بیش از ۷۲ هزار نفر در غزه مجروح 

شده اند و ۸ هزار نفر از آن ها از دریافت خدمات درمانی محروم هستند .
پیرحســین کولیوند در نشست خبری که در آستانه برگزاری کنگره بین المللی 
اشغال فلســطین از دیدگاه حقوق بین الملل بشردوســتانه در ساختمان صلح 
جمعیت هلال احمر برگزار شــد، گفت: تاکنون ۳۰ هزار و ۵۰ نفر در غزه شهید 
و بیش از ۷۲ هزار نفر مجروح شــده اند و ۸ هزار نفر از آن ها از دریافت خدمات 
درمانی محروم هستند . او گفت: ۳۴ هزار نوزاد در این ۵ ماه جنگ علیه غزه متولد 
شــده اند که مادران و نوزادان شرایط ســختی دارند . ۶۵ هزار مادر باردار در غزه 
وجود دارند که نیازمند خدمات بهداشــتی و درمانی هستند . فقط ۲۵ درصد از 
کمک هایی که جمع آوری شده و در بندر العریش قرار دارد وارد غزه شده است . 

روزانه ۱۵ تا ۲۰ کامیون به غزه وارد می شوند .
کولیوند تصریح کرد: زیر ســاخت های اصلی شهر مورد هدف رژیم صهیونیستی 
قرار گرفته که ۷۹ درصد شــهدا و مصدومین زنان و کودکان هســتند .کولیوند 
بیان کرد: هلال احمر به عنوان رئیس کمیته ملی حقوق بشــر دوســتانه اقدام 
به برگزاری کنگره اشغال فلســطین از دیدگاه حقوق بین الملل و نقض حقوق 
بشردوســتانه در غزه کرده است . در این کنگره حقوق دانان بین المللی داخلی 
و خارجــی را درگیر کرده ایم .  کولیوند بیان کرد: ۹۰۰ نفر به صورت حضوری و 
۱۰۶ نفر نیز مهمان خارجی در این کنگره شــرکت خواهند کرد . مجمع جهانی 
دانشگاه های اسلامی هم در این نشست حضور دارند . ۵ نشست تخصصی در این 

کنگره تشکیل خواهد شد .

پس از ماجرای کوروش کمپانی
اینماد، اسپانسر باشگاه استقلال تعلیق شد

پیگیری ایســنا نشان می دهد اینماد اسپانسر باشگاه استقلال که مدتی با همان 
رویه کوروش کمپانی )پیش فروش موبایل زیر قیمت بازار( در حال فروش موبایل 

با قیمت ۳۰ الی ۴۰ درصد کمتر از قیمت جهانی بود، تعلیق شده است .
به گزارش ایســنا، در هفته های اخیر بحث کلاهبرداری کوروش کمپانی، بحث 
داغ فضای مجازی بود . این شــرکت به دلیل پیش فروش آیفون های ۲۰ میلیون 
تومانی در ماه های اخیر معروف شده بود و برای تبلیغات هم از چهره های مشهور 
و صاحب نام ورزشی و هنری استفاده می کرد که همین موضوع پای سلبریتی ها 

را هم به موضوع باز کرده است .
در نهایت هم اخیرا پس از انتشار اخبار گوناگون در رابطه با این شرکت و پلمب 
آن اخباری مبنی بر متواری شدن مدیر اصلی این شرکت مطرح شد . اما در این 
مدت اخباری منتشر شده که نشان می دهد شرکت های دیگری هم در حال انجام 

فعالیت مشابه با کوروش کمپانی هستند .
در این رابطه اوایل اســفند ماه رئیس انجمن واردکنندگان موبایل، تبلت و لوازم 
جانبی کشور در رابطه با تکرار ماجرای کوروش کمپانی در باشگاه استقلال هشدار 
داده و گفته بود که چندین مرتبه به مدیر عامل باشــگاه استقلال پیغام داده و 
با وجود عدم پاســخ از سوی این مجموعه، به صورت رسمی و کتبی در رابطه با 
اسپانســر این باشگاه هشدار داده شده است؛ چراکه اسپانسر آن ها مجوز واردات 
موبایل ندارد . یکی از انتقاداتی که این مدت به موضوع کوروش کمپانی وارد بود، 
اخذ نماد اعتماد الکترونیک از سوی این شرکت بود . موضوعی که در مورد شرکت 

اسپانسر استقلال هم صدق می کند .

هلال احمر

رویداد

معاون بهداشت وزارت بهداشت ضمن اشاره به 
پنج هدف برگزاری همایش بین المللی سلامت 
خانواده، در عین حال اجرای »برنامه ســلامت 
خانواده« در ۱۹۵شهر زیر ۲۰هزار نفر کشور را 
مورد اشاره قرار داد و جزییات آن را تشریح کرد .
به گزارش ایســنا، دکتر حســین فرشیدی - 
معــاون بهداشــت وزارت بهداشــت، درمان و 
آموزش پزشکی در نخستین همایش بین المللی 
سلامت خانواده که از امروز با حضور حدود ۲۰ 
کشور و به مدت دو روز در حال برگزاری است، 
درباره اهداف این همایش اظهار کرد: این کنگره 
۵ محور اصلی دارد؛ »ادغام آموزش پزشــکی با 
خدمات« که یک بحث بسیار مهم در جمهوری 
اســلامی ایران و زاییده انقلاب است، »تقویت 
بهداشتی«،  خدمات  »مرد می ســازی  شبکه«، 
»سلامت اجتماعی« و »استفاده از فناوری های 
نوین و هوش مصنوعی در خــود مراقبتی« از 

جمله اهداف این کنگره است .
وی افــزود: پوشــش همگانی ســلامت قطعا 
به همــکاری و هگاهنگی های درون بخشــی و 
برون بخشی و به کارگیری همه نیروهای موثر در 
حوزه سلامت نیاز دارد؛ اما آنچه که در تمام دنیا 
به آن تاکید داریم تعهد دولت ها است .وی افزود: 
ما بعد از انقلاب اسلامی اقدام خوبی در راستای 
ارتقای پوشش سلامت انجام دادیم . یکی از این 
اتفاقات بحث ادغام آموزش و پژوهش در نظام 
سلامت اســت؛ یعنی نیاز حوزه سلامت توسط 
حــوزه پژوهش با این ادغام برطرف شــود که 
تاثیرات مستقیمی نیز بر حوزه سلامت گذاشت .
فرشــیدی ادامه داد: ادغام باعث شده است که 
معاونت هــای مختلف از جملــه معاونت های 
آموزشــی، پژوهش و توسعه، در جهت اهدافی 
که معاونت های بهداشت و درمان دارند، حرکت 

می کنند .
معــاون بهداشــت وزارت بهداشــت، درمان و 
آموزش پزشــکی ادامه داد: از کل آنچه که در 
بحث بهداشــت و سلامت کشــور وجود دارد 
می توانیم به موارد بسیاری اشاره کنیم . خانه های 
بهداشت، مراکز جامع سلامت روستایی و مراکز 
جامع سلامت و بیمارستان ها و در سطح شهرها 
از جمله این موارد اســت و در مدل جدید نیز 
طرح ســلامت خانــواده را با افزایــش نیروی 
انسانی آموزش دیده، ارتباط الکترونیکی سطوح 
مختلف در جهت افزایش پوشــش به ویژه در 
شهرهای بالای ۲۰ هزار نفر در سطح کشور، با 
یک نظام خیلی خوب در شهرهای زیر ۲۰ هزار 
نفر و روستاها اجرا کردیم . وی افزود: ما پویش 
ملی ســلامت را اجرا کردیم که در این پویش 
هــدف مهم ما این بود که بررســی کنیم کجا 
نقــص یا ضعفی را در نظام ارائه خدمت داریم؟ 
۴۶ میلیون نفر در این پویش مورد بررسی قرار 

گرفتند و از خدمات بهداشتی ما استفاده کردند . 
با بررســی آمارها متوجه ضعف در شــهرهای 
بزرگ همچون تهران می شویم . فرشیدی افزود: 
بنابراین مدل جدید ما اهدافی همچون افزایش 
دسترســی، کاهش پرداخــت از جیب مردم و 
کاهش جمعیت نســبت به جمعیــت مراقب 
سلامت را دنبال می کنیم؛ مراقب سلامتی که 
پس از دریافت آموزش دانشگاهی یک آموزش 

خوب شــبکه ای را دریافــت می کند . جمعیت 
مراقبان سلامت که عددی بالای ۲۵۰۰ نفر در 
دو اســتان فارس و مازندران بود از هر »۲۵۰۰ 
نفــر - یک مراقب« به هــر »۱۵۰۰ نفر - یک 
مراقب« تغییر یافت و تیم هم یک تیم دو نفره 
اســت که مراقبان در کنار هم باشند و به جای 
اینکه جمعیت مستقیما به پزشک اتصال یابد، 
جمعیت به مراقب ســلامت اتصــال می یابد و 

مراقب سلامت، جمعیت تحت پوشش خود را 
می شناسد و مستقیم با این جمعیت ۲۵ تا ۳۰ 
ســال کار می کند و از طرفی هم مراقب نیز با 

پزشک ارتباط پیدا می کند .
وی ادامــه داد: مــا به دنبال این هســتیم که 
مراقبین بهداشت در زمینه تمام خدمات سلامت 
همچون خدمات واکسیناسیون، خدماتی که به 
مادران و یا گروه های سنی مختلف ارائه می شود 

و خدمات اجتماعی و ســلامت روان را بتوانند 
انجام دهند . برنامه سلامت خانواده پس از اعلام 
و از حدود ۹ ماه گذشــته آغاز شــد که ابتدا از 
۵۴ شــهر آغاز و ســپس به ۹۲ و در نهایت به 
۱۹۵ شــهر بالای ۲۰هزار نفر رسید و در حال 
حاضر جمعیتی حدود ۲۷ میلیون نفر را پوشش 
می دهــد . ایــن ۲۷ میلیون نفــر جمعیت در 

شهرهای بالای ۲۰ هزار نفر است .

وزارت بهداشت بر گسترش »برنامه سلامت خانواده« تاکید کرد

هر ۱۵۰۰ نفر تحت پوشش یک »مراقب سلامت«

برنامه های هفته شهید تشریح شد

پویش دیدار با خانواده های شهدا توسط مردم

گروه اجتماعی - سعید تهرانی: معاون فرهنگی بنیاد 
شهید و امور ایثارگران و دبیر ستاد هفته شهید در نشست 
خبری با اصحاب رسانه به تشریح برنامه های بنیاد شهید و 

امور ایثارگران پیرامون هفته شهید پرداخت .
سید محمد صادق هاشــمی، معاون فرهنگی بنیاد شهید و 
امور ایثارگران پیش از ظهر امروز سه شــنبه ۱۵ اسفندماه 
۱۴۰۲ در نشست خبری تشریح برنامه های »هفته شهید« 
گفت: روز ۲۲ اسفندماه هر سال مصادف با روز شهید است 
و در بنیاد شــهید و امور ایثارگران سالانه برنامه هایی را با 
عنوان هفته شــهید برگزار می کنیم . از سال گذشته سعی 
کردیــم برنامه های این ایام را از روز جانباز تا روز شــهید 
داشته باشــیم، »تا پای جان هستیم همپای شهیدان« به 

عنوان شعار امسال انتخاب شد .
معاون فرهنگی بنیاد شــهید و امور ایثارگران و دبیر ستاد 
هفته شهید با اشاره به اینکه بیش از ۳۳ برنامه برای هفته 
بزرگداشــت شــهید در نظر گرفته شده اســت، ادامه داد: 
برنامه های هفته شــهید از روز جانباز با حضور نمایندگان 
ولی فقیه در استان ها و بنیاد شهید آغاز شد و تا ۲۲ اسفند 

ادامه خواهد داشت .
هاشــمی درباره اهم برنامه های هفته شهید گفت: پویش 
سراسری »سلام شهید« از برنامه هایی است که اجرا خواهد 
شد . به دستور رئیس جمهور قرار است همه مقامات کشور 
در این روز با خانواده های معظم شهدا دیدار داشته باشند .
وی اشــاره کرد: پویش دیدار با خانواده شــهدا در سراسر 

کشور توســط مردم برنامه ای است که از سال گذشته آغاز 
شد و در این مسیر با اتحادیه انجمن اسلامی دانش آموزان، 
هیئت هــای مذهبی، تشــکل های خودجوش و مســاجد، 
هماهنگی هایی صورت گرفته کــه برنامه اصلی این هفته 
را تشکیل می دهد تا شــاهد قدردانی از خانواده های شهدا 
باشــیم .معاون فرهنگی بنیاد شهید و امور ایثارگران افزود: 
اجلاسیه های سراسری و تجلیل از خانواده شهدا و ایثارگران 
برنامه دیگر تدارک شده هفته شهید است . طرح سپاس را 

به شکل ویژه پیگیر خواهیم شد .
هاشمی ادامه داد: از دیگر برنامه های هفته شهید برگزاری 
میز خدمت در مراســم نماز جمعه به خصوص در پایتخت 
است، البته مدیران کل استان ها ۱۸ اسفند پیش از خطبه ها 
گزارشــی از ترویج فرهنگ ایثار و شهادت ارائه خواهند داد 
و در تهران هم دکتر قاضی زاده هاشمی رئیس بنیاد شهید و 
امور ایثارگران سخنران قبل از خطبه های نماز جمعه خواهد 
بود؛ همچنین حضور مســئولان در حرم امام خمینی)ره(، 
تجلیل از والدین تک فرزند شــهید، کاشت نهال به نام هر 
شهید با هماهنگی شهرداری، تبلیغات محیطی روز شهید، 
برپایی نمایشــگاه در حوزه عملکرد بنیاد و ترویج فرهنگ 
ایثار و شــهادت، مراسم گلباران گلزار شهدا توسط مردم و 
خانواده شــهدا و برنامه تحویل سال در گلزارهای شهدا از 

جمله دیگر برنامه های هفته شهید است .
معاون فرهنگی بنیاد شــهید و امورایثارگران افزود: از سال 

گذشــته حرکت جدی تری در ایام هفته شــهید آغاز شد . 
در واقع هر ســاله برنامه تحویل سال در گلزار شهدا برگزار 
 می شــود؛ اما امسال نه تنها ســفره هفت سین داریم بلکه 
برنامه های جانبی، چون تئاتر و اجرای ســرود برپا می شود .
هاشمی اشاره کرد: راویان و پیام آوران ایثار در مدارس برای 
روایت زیست شهدا حضور خواهند داشت و این از اقدامات 
ویژه ای است که در این ایام انجام می شود . همچنین تهیه 
کلیپ وصایای شهدا برای پخش در فضای مجازی، اجرای 
سرود و تئاتر در سراسر کشــور، رونمایی از سامانه آنلاین 
رزرو خدمات بنیاد شهید و امور ایثارگران در راستای سند 

تحول دولت )CRS( از دیگر برنامه ها است .
معاون فرهنگی بنیاد شــهید و امور ایثارگران عنوان کرد: 
برای نخســتین بار بزرگداشت بانوان شــهید دانشگاهی به 
میزبانی دانشگاه الزهرا برگزار می شود و برپایی محصولات 
کارآفرین شــاهد و ایثارگر و بازدید از پالایشگاه نفت خلیج 
فارس از جمله دیگر برنامه های هفته شــهید اســت .وی با 
تاکید بر اینکه فرزندان پســر شــهدای مدافع حرم مهمان 
روایت پیشــرفت نیروی دریایی بوشهر خواهند بود، گفت: 
برگــزاری اردوی ســیاحتی - زیارتی و اجرای مســابقات 
مختلف فرهنگی و ورزشــی، اجرای طرح پایش ســلامت 
جامعه ایثارگری، عیادت از بیماران جامعه هدف، رونمایی از 
تولیدات با موضوع شهدای اخیر در حادثه تروریستی کرمان 

از جمله دیگر برنامه های مهم هفته شهید است .

وزیر بهداشت، اجرای برنامه ســلامت خانواده را نیازمند ۱۸/۵ همت بودجه دانست . به گزارش 
خبرنگار مهر، بهرام عین اللهی، در مراسم افتتاحیه نخستین همایش بین المللی پوشش همگانی 
سلامت خانواده و نظام ارجاع گفت: دستاوردهای نظام سلامت کشور، حاصل شبکه نظام سلامت 
و ادغــام آموزش و پژوهش اســت .وی افزود: ۸۵۰ مرکز تحقیقاتی در کشــور فعالیت می کنند 
و ۱۰۰۰ بیمارســتان نیز به مردم خدمات درمانی ارائه می دهند . عیــن اللهی ادامه داد: برنامه 

سلامت خانواده با ۵۷ شهرستان کلید خورد و در ادامه به ۹۷ شهرستان رسید و در حال حاضر 
۱۹۵ شهر تحت پوشش این برنامه قرار دارند و امیدواریم تا پایان دولت سیزدهم بتوانیم تمامی 
شهرســتان های کشور را تحت پوشش برنامه سلامت خانواده ببریم . وزیر بهداشت با بیان اینکه 
برای برنامه سلامت خانواده ۱۸ ۵. همت بودجه نیاز داریم، افزود: اگر تخصیص این بودجه انجام 

شود، وزارت بهداشت می تواند از خانواده ها برای بهبود سلامت جامعه استفاده کند .

وزیر بهداشت:

برنامه سلامت خانواده 1۸/5 همت بودجه  می خواهد

تزریق ۴۰۰ اتوبوس به ناوگان حمل و نقل دردی از 
تهران دوا نمی کند

رئیس شورای شهر تهران گفت: همه اتوبوس هایی که از ابتدای سال به ناوگان 
تزریق شده و احتمالا تا پایان سال تزریق خواهد شد حدود ۴۰۰ دستگاه است 
و این تعــداد دردی از تهران دوا نمی کند؛ لذا باید در حرکتی ســریع ۲۰۰۰ 

دستگاه وارد ناوگان اتوبوسرانی تهران شود .
به گزارش ایســنا، مهدی چمران در پایان جلسه علنی دیروز شورای اسلامی 
شهر تهران در جمع خبرنگاران و در تشریح مصوبات شورای شهر تهران گفت: 
در جلســه دیروز در نخستین دستور در خصوص موضوع ترمینال جدید شرق 
گفت وگو و تصویب شد که آنچه شهرداری تهران نیاز دارد مهیا شود تا در پایان 

فصل بهار آینده قسمت اصلی و اولیه این ترمینال شروع به کار کند .
وی افزود: دســتور دوم جلسه دیروز شورای شهر مربوط به خریدهای اتوبوس، 
تاکســی، ون و موتورسیکلت و دوربین های شهری بود که قراردادهایی در این 
زمینه در دو ســفر شهردار تهران به چین منعقد شــده که باید این قراردادها 
برای تصویب به صحن شورا بیاید، البته اعضا پیش تر در گزارش های مختلفی 
در جریان این قراردادها قرار گرفته بودند؛ اما براســاس قانون با توجه به اینکه 
تا پایان ســال فرصت بهره مندی از تسهیلاتی است که از سوی وزارت صمت 
و سایر دستگاه ها برای این خریدها در نظر گرفته می شود تلاش شد که زودتر 
این موضوع به تصویب برســد .وی ادامه داد: بر همین اساس در کمیسیون های 
تخصصی جلســات مختلفی با شهرداری تهران برگزار شد؛ اما نقاط ابهامی در 
این راســتا وجود داشت، به شــکلی که چند نفر از اعضای شــورا تعدادی از 

ابهاماتشان رفع شد و ابهام تعدادی نیز در ارتباط با قراردادها باقی مانده بود .
رئیس شــورای شــهر تهران تأکید کرد: همه اتوبوس هایی که از ابتدای سال 
به ناوگان تزریق شــده و احتمالا تا پایان ســال تزریق خواهد شد حدود ۴۰۰ 
دســتگاه اســت و این تعداد دردی از تهران دوا نمی کند؛ لذا باید در حرکتی 
سریع ۲۰۰۰ دستگاه وارد ناوگان اتوبوسرانی تهران شود . البته ۲۰۰۰ دستگاه 
داخلی نیز قرارداد بســته شده که به این ترتیب می تواند حمل و نقل عمومی 
تهران شــکل بگیرد تا از صف های اتوبوس خجالت نکشیم . لذا این موضوعات 
مورد بحث و بررســی قرار گرفت و در نهایت با اکثریت آرا در مورد اتوبوس و 

تاکسی موضوع به تصویب رسید .

دومین   مرکز استعدادیابی و توانمندسازی کودکان 
کار  در محله فرحزاد افتتاح شد

دومین مرکز اســتعدادیابی و توانمندسازی کودکان کار تحت عنوان پویا شهر 
با حضور شهردار منطقه و معاون حمایت های سازمان خدمات و مشارکت های 
اجتماعی شــهرداری تهران در محله فرحزاد افتتــاح و مورد بهره برداری قرار 

گرفت .
به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه۲، مهدی صالحی در این مراسم با 
اشاره به اینکه  ساماندهی کودکان کار نیازمند توجه ویژه گفت:  توانمندسازی 
و مهارت آموزی کودکان کار از رویکردهای مدیریت شهری در طرح ساماندهی 
این افراد است و درهمین راستا مراکز پویا شهر راه اندازی شد .وی افزود: هدف 
از ایجاد و راه اندازی ایــن مرکزعلاوه بر مهارت آموزی برای خانواده کودکان؛ 

آموزش و مهارت آموزی کودکان محلات کم برخوردار نیز است .

اولین اجتماع نوجوانان کنشگر فرهنگی 
شهر تهران برگزار می شود

اولین اجتماع بزرگ نوجوانان کنشــگر فرهنگی شــهر تهران در سالن شهید 
آوینی فرهنگسرای بهمن برگزار می شود .

به گزارش پایگاه خبری تحلیلی فرهنگ و هنر؛ گردهمایی بزرگ نوجوانان فعال 
فرهنگی شهر تهران در راستای اهداف کلان سازمان فرهنگی هنری شهرداری 
تهران با محوریت مخاطب نوجوان و تشکیل حلقه های هویتی فرهنگي هنری 

در سطح فرهنگسراها برگزار می شود .
یکي از سیاســت هاي اجرایي براي تشکیل این حلقه هاي هویتي، ایجاد امکان 
طراحي و اجرای برنامه های فرهنگی هنری توســط نوجوانان بود که منجر به 
تشــکیل هویت هایي چون »بچه های رســتا« )با موضوع فعــالان حوزه تفکر، 
اســتدلال و تبیین(، »نوجوانان کتابخوان« )با هدف تربیت کنشگران فرهنگی 
حوزه کتاب و کتابخوانی(، »بچه های فرهنگســرا« )با هدف تربیت کنشــگران 
اقدامات فرهنگی- میدانی( و »بچه های ایران آینده« )با هدف تربیت کنشگران 

حوزه نویسندگی( شده است .
در این راســتا و با هدف هویت بخشــی، تکریم نوجوانان فعــال در برنامه ها و 
رسمیت بخشــی به هویت های شــکل گرفته در ســطح فرهنگسراهای شهر 
تهــران، اولیــن گردهمایی بــزرگ نوجوانان فعــال فرهنگی روز پنجشــنبه 
 ۱۷ اســفندماه ۱۴۰۲ از ساعت ۹ صبح در سالن شــهید آوینی فرهنگسرای 

بهمن برگزار می شود .

شهری

روز های پایانی سال هنوز سیاست های ارزی اداره تجهیزات 
ســازمان غذا و دارو مشخص نشده است و واردکنندگان و 

تولیدکنندگان این صنعت همچنان بلاتکلیف هستند .
به گزارش  آنا، اداره تجهیزات پزشــکی سازمان غذا و دارو 
در حالی که به پایان ســال ۱۴۰۲ نزدیک می شــویم در 
بلاتکلیفی به سر می برد و این موضوعی نیست که از طرف 

مدیران این سازمان بتوان روی آن سرپوش گذاشت . 
عــلاوه بر کمبود تجهیزات پزشــکی و آزمایشــگاهی که 
به گفتــه نمایندگان مجلس موضوعی چندعاملی اســت 
و مهم تریــن بخش آن به عدم مدیریت درســت بر بخش 
تأمین، تجهیز و توزیع تجهیزات پزشــکی و آزمایشگاهی 
برمی گردد، بد نیست به گفته های محسنی بندپی یکی از 
اعضای کمیســیون بهداشت مجلس در رابطه با مشکلات 

بخش تجهیزات پزشکی نگاهی داشته باشیم .
وی معتقد اســت: مشــکل عمده ما ناهماهنگی، قوانین 
بســیار قدیمی و کهنه است و در بخش تجهیزات پزشکی 
از مدیریــت ناکارآمــد رنج می بریم، یعنی ما باید دســت 
تولیدکننــدگان را بگیریــم، اما عمــلًا مقاومت می کنیم .
محسنی بندپی گفته اســت: در این حوزه همچنان مافیا 
در شــبکه تجهیزات پزشکی وجود دارد . مجلس و دولت و 
حتی قــوه قضائیه بر مبارزه با رانت ها و رانت خوار ها اصرار 
دارند، اما ردپای مافیا همچنان ادامه دارد و امیدواریم هم 

مجلس و هم دولت به این موضوع خاتمه بدهند . 
ایــن نماینده مجلس بار ها تاکید کرد: مشــکل در بخش 
مدیریــت تجهیزات پزشــکی، فردی نیســت؛ مشــکل 
سیاســت گذاری هایی اســت که در این حوزه وجود دارد . 
تغییــر افراد عملکرد یک ســازمان را تغییر نمی دهد مگر 
آنکه سیاست ها، راهبرد، برنامه ها و استراتژی های آن تغییر 

کند .
مجیــد روحــی نیاســر رئیس ســابق انجمــن صنفی 
تولیدکنندگان و صادرکنندگان تجهیزات پزشکی، دندان 
پزشــکی و آزمایشگاهی در گفت وگو با آنا در رابطه با عدم 
تخصیص ارز به تولید کنندگان و واردکنندگان گفت: سال 
آینده با مشکل جدی در تولید و واردات کالا های ضروری 

در صنعت تجهیزات پزشــکی مواجه خواهیم شــد .روحی 
نیاســر افزود: تولیدکنندگان حدود ۶ ماه زمان برای انجام 
ثبت ســفارش، تخصیص و تأمین ارز از دست می دهند و 
این جدا از پروســه های تحریم و دسته و پنجه نرم کردن 
با مشکلاتی که ذی نفع های خارجی ایجاد می کنند، است . 
وی بــا بیان اینکه با ایــن روش مدیریتی تولید تجهیزات 
پزشکی محدود می شود، گفت: با توجه به تحریم ها زمان 
تأمین گاهی تا یک ســال هم طول می کشــد . متاسفانه 
تولیدکننده مشــکل نقدینگی دارد و سیستم بانک ها نیز 
انقباضی شــده است و این موضوع روند تولید را با مشکل 
روبه رو می کند .روحی نیاســر گفت: با اوضاع تخصیص ارز 
امســال حتی اگر در چند ماه اول ســال آینده رفع شود، 
قطعــاً خیلی زود با مشــکل تامین تجهیزات پزشــکی و 

آزمایشگاهی روبه رو خواهیم شد .
در حالی که ســعید شــاهمرادی رئیــس اداره تجهیزات 
پزشــکی سابقه خوبی در مدیریت این اداره دارد؛ اما هنوز 
چرخ های حرکتی برای تســریع حل مشکل تولیدکننده و 

واردکننده صنعت تجهیزات پزشکی کُند است . 
گویی وی هنوز تصمیمی جدی برای حل مشــکلات این 
اداره ندارد؛ چراکه تصمیمات ســال قبل نیز در این اداره 
اجرایی نشــده اســت و همه چیز بــه روال قبل با همان 

مشکلات پیشین اداره می شود .
این در حالی اســت که سیدحیدر محمدی رئیس سازمان 
غــذا و دارو به آنا گفت: در دوران مدیریتی ام دو مدیر کل 
در اداره تجهیزات پزشکی منصوب شده اند و این تغییرات 

برای بالابردن بهره وری است . 
سعید شــاهمرادی از افرادی اســت که تجربه زیادی در 
مدیریــت اداره تجهیزات پزشــکی دارد و جلال غفارزاده 
بــا توجه به توانایی های که داشــت در بخش دیگر وزارت 

بهداشت مشغول به فعالیت است . 
وی افــزود: طبیعتــاً تغییــر بــرای بالارفتــن رضایــت 
انجام خواهد شــد . باید ســرعت خدمات بالاتــر برود و 
 بخشــی از خدمات برون ســپاری شــود تا رضایتمندی 

ذی نفعان بالاتر رود .

مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان امکانات، توانمندی ها 
و خوشنامی برند شــرکت صنایع آموزشی را یک فرصت 
بی بدیل برای بهســازی و توســعه ایــن مجموعه بیان و 
تاکید کــرد: باید از ظرفیت های عظیــم بخش آموزش و 
پرورش کشور به منظور تقویت برند ملی صنایع آموزشی 
و احیای این برند استفاده نماییم . به گزارش روابط عمومی 
صندوق ذخیره فرهنگیان، محســن احمدی ضمن بازدید 
از بخش های تولیدی شــرکت صنایع آموزشــی، در جمع 
مدیرعامــل، اعضای هیات مدیره و مدیران این شــرکت، 
از صنایع آموزشــی بــه عنوان یک برند ملی خوشــنام و 
خوش ســابقه یاد و تاکید نمود این مجموعه باید با تغییر 
رویکردها و تعیین اســتراتژی های صحیــح و کارآمد به 
یکی از شرکت های ســودآور صندوق ذخیره تبدیل شود . 
مدیرعامل صندوق تصریح کرد: در کنار همه افتخاراتی که 
صنایع آموزشی در کارنامه خود دارد، باید اولویت نخست 
آن سودآوری برای فرهنگیان عضو صندوق باشد چون که 
فرهنگیــان عضو  ماهانه ۳ تا ۵ درصد از حقوق خود را به 
صندوق واریز  می نمایند و انتظار دارند در زمان بازنشستگی 
عایدی و دریافتی مناسبی داشته باشد . مدیرعامل صندوق 
با بیان اینکه شــرکت صنایع آموزشی را با بهره مندی از 
توان شرکت های دانش بنیان و خلاق به اوج  باز می گردانیم 
تاکید کرد: شــرکت صنایع آموزشی در میان مجموعه ای 
از ســازمان ها و نهادهای علمی و پژوهشــی، شرکت های 
دانش بنیان و برترین دانشگاهای کشور در تهران قرار دارد، 
لذا باید در اسرع وقت به دانش روز مجهز شده و به عنوان 
یک شــرکت دانش بنیان احیا شــود و در این زمینه نیز 
می توانید از ظرفیت اتاق فکر مدیران آموزشگاه ها استفاده 
کنــد .  احمدی با بیان اینکه شــرکت صنایع آموزشــی 
قدمت بالایی دارد و در تغییرات نظام آموزشــی کشور از 
وضعیت ســنتی به ســاختار مدرن نقش مهمی ایفا کرده 
اســت گفت: برای برون رفت از وضعیــت موجود و برای 
رســیدن به نقطه مطلوب و درخشان، ساختار این شرکت 
نیاز به تحول جدی دارد . دکتر احمدی با اشــاره به اینکه 
صنایع آموزشــی به عنوان یک برند خوشنام ملی می تواند 

احیا شــود و بازار خاورمیانه را تصاحــب کند اعلام کرد: 
در این مسیر، حاکمیت نیز پشتوانه و حمایتگر ما خواهد 
بود . مدیرعامل صندوق ذخیره لزوم تهیه برنامه کوتاه مدت، 
میان مدت و بلندمدت از سوی شرکت صنایع آموزشی به 
منظور خروج از زیان و سودآور شدن را یادآور شد وگفت: 
از وقتی فعالیتم را در صندوق آغاز کردم برای خودم نسبت 
بــه اعضای یک میلیون و ۶۰۰ هزار نفری اعضای صندوق 
تعهــد ایجاد کردم و در رســانه ها هم اعــلام کردیم که 
شرکتی که برای سودآوری برنامه نداشته باشد باید تعیین 
تکلیف شــود . مدیرعامل صندوق ضرورت بازاریابی توسعه 
گرا و حضور در بازاریهای منطقه ای خاورمیانه و اوراســیا 
را یادآور شــد و افزود: طبق آمارهــا، گردش مالی جهانی 
صنعت اسباب بازی ۱۰۰ میلیارد دلار در سال است و سهم 
ایران از این حوزه ۳۰۰ میلیون دلار برآورد شده که ۳ دهم 
درصد است، بنابراین باید بتوانیم سهم قابل توجهی از بازار 
صنعت اسباب بازی، بخصوص اســباب بازی های آموزشی 
را به دســت آوریم و متناسب با پیشــرفت های فناورانه و 
روزآمد، محصولات ارزشمند، کاربردی و جذاب را به دست 

کودکان و نوجوانان ایران اسلامی برسانیم . 
دکتــر احمدی با اشــاره به نفوذ ۴۰ درصــدی آموزش و 
پرورش در سیستم اداری کشور و حضور حدود ۲۰ میلیون 
دانش آموزش خاطر نشــان کرد اگــر این بازار را تصاحب 

کنید سود آن به جیب معلم برمی گردد . 
مضافــا به اینکه اگر محصولات مناســبی عرضا کنید این 
جمعیت عظیم ذی نفعان، خودشــان مبلغ شرکت صنایع 

آموزشی  می شود . 
دکتــر احمدی در پایان با بیان اینکه در این بازار ، رقبای 
جــدی برای ما وجود دارند افــزود در حال حاضر بیش از 
۱۷۰ شــرکت در حوزه صنایع آموزشی در کشور فعالیت 
دارند بنابراین لازم اســت هیات مدیــره و تیم مدیریتی 
شرک صنایع آموزشــی به صورت جدی و عملیاتی، روی 
برنامه های خروج از زیان و توســعه بازار در داخل و خارج 
تمرز نماید زیرا اینها مطالبات جدی صندوق و فرهنگیان 

کشور  می باشد .

صنعتی که همچنان بلاتکلیف است

حرکت کُند اداره تجهیزات در تعیین تکلیف سیاست های آینده
مدیرعامل صندوق ذخیره فرهنگیان از کارخانجات صنایع آموزشی بازدید کرد

ضرورت تبدیل شدن صنایع آموزشی به یک مجموعه دانش بنیان


